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Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande gällande ökat fokus på 
medborgarförslag för bättre folkhälsa 
  
Jag har gått igenom de medborgarförslag som inkommit under nuvarande mandatperiod och 
som berör aktiviteter som bidrar till ökad folkhälsa. 
 
2019-06-13 Förslag på Skatepark 
2019-10-17  Förslag på Skatepark 
2020-11-12  Förslag på Utegym i Skattegårdsparken 
2020-12-09  Rusta upp lekplats i Olsfors 
2020-12-09 Belysning på lekplats i Erikstorp 
2020-12-09 Tennisbana i Bollebygd 
2021-02-11 Paddelbana i Erikstorp 
 
 
Samhällsbyggnadsnämnden har fått i stort sett alla dessa medborgarförslag men det har inte 
hänt så mycket. Vi vet alla att Samhällsbyggnadsnämnden skulle behöva mer resurser och 
att de prioriterar hårt. 
 
Vi lever i en tid där folkhälsan är i fokus och där möjligheter till rekreation utomhus är och har 
varit av yttersta vikt. Det kommer vara oerhört viktigt en lång tid framöver. 
 
Vad har du som kommunstyrelsens ordförande gjort för att tillvarata de goda idéer som 
medborgarna haft men där inget har hänt?  
 
Hur anser du att vi tar tag i och ökar möjligheterna till en aktiv fritid för alla våra invånare? 
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